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Lausunto Laurinlahden koulun perusopetuksen järjestämiseksi 1.8.2023 lukien

Laurinlahden koulun johtokunta kiittää mahdollisuudesta kommentoida Suomenkielisen
perusopetuksen tulosyksikön ehdotusta Laurinlahden koulun perusopetuksen
järjestämisestä 1.8.2023 alkaen Rehtorintien kiinteistössä. Haluamme painottaa seuraavia
asioita väistöön siirryttäessä:

1. Viimeistään 1.8.2023 väistön alkaessa tulee Laurinlahden koulun johtokunnalla,
henkilöstöllä ja oppilaskunnalla olla tiedossa peruskorjaus- ja laajennushankkeen
hyväksytty toteutussuunnitelma ja aikataulu.

Jos peruskorjauksen aikataulu muuttuu, Tilapalvelut-liikelaitoksen Investointiohjelma
2022-2031, Valmistelutilanne -listauksessa esitetystä vuodesta 2024, miten tämä
vaikuttaa väistön tarpeeseen ja siihen siirtymiseen?

2. Edelliseen kohtaan viitaten, Rehtorintien kiinteistöä ei ole suunniteltu, eikä se
mielestämme sovellu ala-asteen opiskelutilaksi. Väistön keston tulisi olla
mahdollisimman lyhyt oppilaille ja opettajille väistöstä aiheutuvien haittojen
rajoittamiseksi. Opetussuunnitelman mukaiset tavoitteet tulee olla mahdollista saavuttaa
väistöstä huolimatta (esim. tekninen työ).

3. Opiskelutilojen riittävyys on varmistettava siten, että oppilaiden ja koulun henkilöstön
työrauha pystytään takaamaan eivätkä mahdolliset tilanpuutteet aiheuta häiriötä
koulunkäyntiin.

4. Rehtorintien kiinteistön piha-alueen riittävyys suurelle oppilasmäärälle, viihtyisyys ja
erityisesti turvallisuus tulee taata alakoululaisten tarpeet huomioiden.

5. Rehtorintien kiinteistön sisäilman riittävän hyvä laatu tulee varmistaa
Tilapalvelut-liikelaitoksen toimesta ennen väistöön siirtymistä.

6. Laurinlahden koulun henkilöstölle ja oppilaille tulee kevään 2023 aikana järjestää
mahdollisuus tutustua väistötiloihin.

7. Rehtorintien kiinteistön sijainnin takia valtaosa Laurinlahden koulun oppilaista joutuu
koulumatkalla ylittämään vilkkaasti liikennöidyn Espoonlahdentien joko Ristiniementien
tai Laurinlahdentien kohdalta. Mielestämme oppilaiden koulutien turvallisuutta tulee
lisätä esimerkiksi hidastetöyssyjen, tilapäisten liikennevalojen, nopeusrajoituksen
alentamisen tai muiden liikenneratkaisujen avulla. Nämä ratkaisut hyödyttäisivät myös
esimerkiksi Storängensin koulun oppilaita sekä Urheilupuiston käyttäjiä.
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